

Styrelsemöte 20170723

* Datum för **årsmötet** bestäms till söndagen den **10/9 kl. 10:00**.
Mattias kollar med Pelle om vi får låna lokalen på Lagunen.

I år skall det väjas:

- * **Ledamot** (2år)
- * **Kassör** (2år)
- * **Suppleanter** 2st.
- * **Revisorer** 2 st.

* Det finns per idag fem st. **obetalda årsavgifter** i föreningen.

* **Lekplatsen** är **besiktigad**. Den är nu ok! De nya gungorna är uppe.
Lekplatsen bör besiktigas varje/vartannat år.

* **Kantklippningen** måste göras. Mattias ringer och kollar.

* Frågan om **lekplatsen** på det **nya området** kommer upp. När skall den vara klar? Mattias kollar med Pelle.

* **Farthindren** behöver bli gjorda! Det körs otroligt fort vid ut/infarten till Högläntsvägen.
Fartgupp? Ev. en spegel vid Hillervägen/Utblicksstigen? Vi får ta beslut om detta på årsmötet.

* **Tegab**: Slutbesiktningen efter fibergrävningen är ännu inte gjord. Lekplatsen måste åtgärdas.
Vi tar upp detta på årsmötet.

* **Diket** bakom Cavalli/Björkman/Alme/Steen/Johansson behöver fortfarande åtgärdas. Det är problem med att vi inte får ta in maskinen över markområdet som är lättast och blir billigast.
Nenita pratar med berörda en gång till.

Vi pennan

Ordförande

Therése Johansson

Nenita Alme